
Plenković označio početak dogradnje OŠ Ivanec, Varaždinska županija 

bit će prva s jednosmjenskom nastavom u Hrvatskoj

6.9.2024.

U Osnovnoj školi Ivana Kukuljevića Sakcinskog u Ivancu danas je svečano obilježen 

početak radova na dogradnji i rekonstrukciji školske zgrade, čime će se omogućiti prelazak

na nastavu u jednoj smjeni.

Polaganjem kamena temeljca početak radova označio je predsjednik Vlade RH Andrej 

Plenković zajedno s ministrima Radovanom Fuchsom i Damirom Habijanom, županom 

Varaždinske županije Anđelkom Stričakom, gradonačelnikom Grada Ivanca Miloradom 

Batinićem i ravnateljem OŠ Ivanec Damirom Jagićem. Uz njih su na svečanosti bili 

saborski zastupnici Goran Kaniški i Predrag Štromar, državna tajnica u Ministarstvu 

znanosti, obrazovanja i mladih Zrinka Mužinić Bikić, predsjednik Županijske skupštine 

Josip Križanić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenko Đuras, gradski i 

županijski vijećnici, županijski pročelnici, kao i brojnih drugi uzvanici, roditelji, nastavnici i 

učenici.



Veselimo se započetim radovima, a još više njihovom završetku i jednosmjenskoj nastavi, 

istaknuo je ravnatelj OŠ Ivanec Damir Jagić.

- Naša škola, koju danas pohađa 594 učenika, jedna je od najvećih i najstarijih škola 

Varaždinske županije. Osnovana je davne 1839. godine i ove godine slavimo 185. 

rođendan.

Dogradnja i rekonstrukcija školske zgrade najljepši je rođendanski dar svim našim 

učenicima i djelatnicima, jer će nam biti omogućena jednosmjenska nastava, a time još 

kvalitetnije i bolje obrazovanje, kao i uvjeti za raznovrsnije izvannastavne i izvanškolske 

aktivnosti u prostorima škole. Zahvaljujem svima koji sudjeluju u realizaciji ovog velikog 

projekta iznimno značajnog za našu školu, ali i za našu lokalnu zajednicu – rekao je 

ravnatelj OŠ Ivanec Jagić.

- Dogradnja ove škole, koju sam i sam pohađao, zadovoljstvo je iz više razloga. Grad 

Ivanec bilježi konstantan rast upisa broja prvašića, a u posljednje četiri godine bilježimo i 

eksploziju doseljavanja. Trenutno gradimo dva vrtića, provodimo niz infrastrukturnih 

projekata, a pred nama je veliki izazov aktiviranja novih građevinskih područja. I dalje 

ćemo raditi na dobrobiti naših građana i stvaranju što kvalitetnijih pretpostavki za ostanak, 

ali prije svega i za doseljavanje – rekao je gradonačelnik Ivanca Batinić.

Ugovorena vrijednost dogradnje i rekonstrukcije OŠ Ivanec je 3.135.372,45 eura, od čega 

se na dogradnju odnosi 3.053.329,10 eura koja se financira bespovratnim EU sredstvima 

iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 2021. – 2026., a na rekonstrukciju 82.043,35 

eura, koje će osigurati Varaždinska županija kao osnivač škole. Procijenjena vrijednost 

opreme je 480.000 eura, koja su također osigurana iz NPOO-a.

- Danas je važan dan za Grad Ivanec i Varaždinsku županiju, a usuđujem se reći i za 

Republiku Hrvatsku. Dogradnjom 13 učionica, laboratorija i drugih prostora ivanečka škola 

postat će moderna škola u kojoj će se nastava, nakon 20-ak godina čekanja, odvijati u 

jednoj smjeni. Završetkom ove investicije, kao i dogradnjom dviju područnih škola u Novoj 

Vesi i Strmcu Podravskom, postajemo prva županija u Hrvatskoj koja će imati 

jednosmjensku nastavu u svim svojim osnovnim školama i to već tijekom iduće školske 

godine 2025./26. Provodimo i 20-ak projekata izgradnje školskih sportskih dvorana, od 

kojih smo dio već projektirali i dobili suglasnost nadležnog ministarstva. Cjelokupni 



investicijski ciklus iznosit će oko 100 milijuna eura, a njime ćemo u djelo provesti naš cilj, 

stvaranje sustava jednakih šansi. Svaki učenik u svakoj našoj školi imat će odlične uvjete 

za stjecanje znanja i vještina. Ova ulaganja ne bi bila moguća bez predsjednika Vlade RH 

Andreja Plenkovića i njegovih ministara, jer upravo je njihova zasluga to što su dostupna 

bespovratna EU sredstva i za ovakva ulaganja u obrazovanju. Uz dogradnju škole, na 

ivanečkom području odvijaju se i druga ulaganja na koja su građani čekali 20-ak godina, a 

to su izgradnja brze ceste, aglomeracije, dogradnja i izgradnja vrtića te proglašenje parka 

prirode. Svim zaposlenicima i učenicima Osnovne škole Ivanec želim sretan početak ove 

školske godine, te da se vidimo ovdje iduće 2025. godine kada će svi nastavu imati u 

jednoj smjeni – istaknuo je župan Stričak.   

Jedan od ključnih prioriteta Vlade RH je obrazovanje i upravo je Nacionalni plan oporavka i

otpornosti, uz nacionalna sredstva, okvir kroz koji realiziramo cilj da nove mlade generacije

budu adekvatno i kvalitetno obrazovane, da imaju imaju vrlo dobra i solidna specifična 

znanja, istaknuo je predsjednik Vlade RH Plenković.

- Trenutno traje investicijski ciklus u hrvatski obrazovni sustav kakav nitko od nas ne pamti.

U našim mandatima je izgrađeno, obnovljeno ili dograđeno 800 dječjih vrtića diljem 

Hrvatske. Kad zbrojimo sredstva za osnovno školstvo, za srednje škole, sportske dvorane,

visoko obrazovanje, to je ukupno 2,7 milijardi eura. Toliko novaca na raspolaganju 

Hrvatska nije imala nikada i zato će ovo razdoblje ostati upamćeno kao razdoblje u kojem 

realiziramo dva bitna politička cilja. Reformom našeg kurikuluma unaprjeđujemo sadržaj, a

investiranjem u infrastrukturu omogućujemo ovaj kapitalni cilj, gdje je Varaždinska županija

među najboljima i od 70 osnovnih škola, 67 ih je već jednosmjenskih. Ovo je jedna od tri 

preostale škole i kada se proširi za 13 učionica, riješit će se to pitanje. Uz jednosmjensku 

nastavu, drugi cilj je stvaranje preduvjeta koji donose bolje rezultate na međunarodnim i 

europskim testovima, a to su tri ključna elementa koja smo već uspjeli realizirati, da u 

Hrvatskoj svi imaju besplatne udžbenike, besplatan prijevoz i barem jedan besplatan obrok

u hrvatskim osnovnim školama. Ta tri preduvjeta, uz ovakva velika ulaganja, čine okosnicu

koja omogućuje brži i bolji razvoj zemlje i njenu veću inovativnost, konkurentnost i bolje 

međunarodno pozicioniranje. Na taj način se obrazovanje jako dobro uklapa u ova ostala 

tri ključna prioriteta, a to je demografska revitalizacija uz koje je povezano obrazovanje, tu 

su mladi i obitelj plus digitalna transformacija i zelene tranzicije – istaknuo je premijer 

Plenković.    



- Meni je drago da mogu dati svoj doprinos ovdje u Ivancu, gdje su ljudi dobre ćudi, a to se

zbilja vidi po ozračju. Takva je atmosfera u cijeloj Varaždinskoj županiji i drago mi je da 

sam u prvom mandatu imao priliku biti na otvaranju škole u Svetom Iliji, gdje smo vidjeli 

novu školu, potom fenomenalnu Medicinsku školu u Varaždinu, a sada smo ovdje kod vas 

na početku radova na dogradnji i rekonstrukciji. Čestitam vam na novom ulaganju – 

zaključio je premijer Plenković.














